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Nie było 4 mln euro zeszłego lata, nie ma tym bardziej 25 mln euro teraz.

Giallorossi, jak wszystkie czołowe kluby Serie A, chcieli i tym razem

Patrika Schicka, ale ponownie się nie udało. 

Prezydent Sampdorii, Massimo Ferrero, udzielił krótkiej wypowiedzi dla portalu 

pagineromaniste.com, w której odpowiedział na pytanie o zainteresowanie Romy:

- Schick pójdzie do Juventusu. Roma o niego pytała, ale nie ma pieniędzy.

Powiedzcie Pallotcie niech szuka pieniędzy.

Giallorossi mogli ściągnąć młodego Czecha zeszłego lata, za 4 mln euro, będąc

pierwszym zespołem, któremu oferowano jego usługi. Walter Sabatini był

zainteresowany, co sam później potwierdził, ale nie mógł pozyskać gracza ze

względu na brak funduszy. Schick trafi do Juventusu za 25 mln euro, zgodnie z

klauzulą w kontrakcie.
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